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Åtgärder för att förbättra trafikmiljön i Björknäs och Eknäs  

Motion från Socialdemokraterna i Nacka 

Att bygga en ny bro över Skurusundet handlade om att minska trafikolyckor vid påfarten från 

Björknäs och i och med den ökade bebyggelsen i Boo och på Värmdö minska trängseln vid den enda 

överfarten från Värmdölandet till Nacka och övriga länet. 

År 2009 kom beskedet om att det skulle bli avgift på den nya Skurubron. Avtalet om broavgift ingicks 

mellan Nacka och dåvarande vägverket, och beslutades när moderatledda majoriteter styrde såväl 

Nacka kommun som dåvarande landstinget och regeringen. Avtalet togs utan att vi socialdemokrater 

hade insyn i diskussionerna och vi protesterade när det kom fram. 

Öppnandet av den nya avgiftsbelagda bron har ökat riskerna i trafikmiljön i Björknäs och Eknäs. 

Detta gäller även Värmdövägens sträckning genom hela kommundelen med köbildningar vid flera 

tillfarter. Vägnätet har sedan länge varit överbelastat. Dessutom saknas barnperspektivet i 

trafikmiljön. 

Socialdemokraterna vill att trafikenheten utreder åtgärder för att förbättra trafikmiljön i Björknäs 

och Eknäs. Det kan till exempel handla om att få till trafikljus vid övergångsställen, väggupp eller 

andra trygghetsåtgärder. 

Socialdemokraterna yrkar därför på att kommunfullmäktige beslutar att 

- Nacka kommun får i uppdrag att vidta åtgärder för att skapa en trygg och säker trafikmiljö i hela 

Björknäs och Eknäs, med särskilt fokus på säkra skolvägar. 

- Nacka kommun tar kontakt med förskolor, skolor och boendeföreningar i Björknäs och Eknäs för att 

identifiera platser som behöver åtgärdas för att säkerställa en trygg och säker trafikmiljö. 

- Nacka kommun får i uppdrag att vidta åtgärder för ökad framkomlighet och minskat buller på de 

tillfartsvägar som påverkas av nya Skurubron. 
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